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To:

Cc:

From: )

Sent: Wed 11/4/2020 rE26:54 PM
Subject: RE: PVV vraag coviddebat

Received: Wed 11/4/2020 4:26:54 PM

Ok

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IESE EB ED)MEETinvvs n>
Datum: woensdag 04 nov. 2020 5:24 PM

@minvws.nl>

Kopie: a IEEEED) ESET inves o>.[EEEDBE BE (EEEEDNN)BESETGi ninvws ol
Onderwerp: RE: PVV vraag whore

J 12)

Vind ik ook niet— ik zet hem door. Dank allemaal!

Met vriendelijke groet,

EEEEE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

| Werkdagen: 5.1.2e

= minvws.nl |

van: [EXEC BE. (REED) EEE minvws.nl>

Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:24

SE) SEE inv. IE.EYSEENc ive.»ELOErm Bm
LCE) SEEN c inv >; IEE, ME. EE (EEE) EER invert

Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

Klopt maar dat lijkt mij geen verwarring te geven.

AE) MEEom invws.ol>
Verzonden:

Cg
4 november 2020 17:20

minvws.n!>; [IKE BE. CEE)JEEEED© minvws.n i>;EE,OS.BED
: 5 20] EEE @ minvws.n>; IEEE, EE GE] (NEKETNN) <BEKETN© invws.n>

Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

Om even scherp te zijn: die 7,5 mld is over periode van 3 jaar.

De andere cijfers zijn uitgaven per jaar.

Klopt dat? Geeft dat verwarring?

van: IICEENN OE (SED)CEE© ninvvs.>Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:18

Aan:
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@minvws.nl>

IRENE I B GR) SESE emi. EEE IEE EE) SEE nin.»
Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

Nog iets aangepast na toevoeging [ERE

11.1 Concept

Met vriendelijke groet,

Welzij

| Werkdagen:
fa @minvws.nl |

cc RAEN GRY 18 1 ERED) <HNEEEIN  invs.» NEE, ED (NEKENN) SEKEENN inv.

Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

uitstekend

ven: IEEE IE (ENED
Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:16

@minvws.nl>; ERE

minvws.nl>

Nn

Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

Dank! Ik maak er dit van en vraag AZ nog of ze iets willen toevoegen ove [EE het hierbij willen houden. Eens?

LR ele]; [of=To)d
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Met vriendelijke groet,

rr ——|

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

| Werkdagen:

ominvws.nl |

| GED) SEER vs
Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:15

SE viv. IRIE IE. (EY) CEEcv.»EE OO
@minvws.nl>; EEN BE. BE 5.1.2e | minvws.nl>CC: BEAR ERED RED BE (EEN) <

Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

Zitten FEZ en MEVA op dezelfde lijn. Dat van de te leren lessen vond BPZ toen wel belangrijk.

Wel is het zo dat ik zie dat wij lessen kunnen leren uit de huidige situatie.

Van: BAPCESERSE SESE RLY) minvws.nl>

Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:13

mines. IERIE BE. (ERED) mins.(ED IE OE
Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

Parallel kwma [EE met volgend antwoord:

In Nederland wordt in 2021 volgens de begroting 2021 75,3 miljard uitgegeven aan de zorg.

In 2017 was dat nog 62,6 miljard. De zorguitgaven stijgen in deze periode dus bijna 13 miljard.
In die periode stijgen de zorguitgaven als aandeel van de economie volgens de MEV van het CPB van

9,3% tot 10,3%
Van kaalslag is dus geen sprake.

van: [EECBB. (BED)MEE@ minvws.nl>
Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:09

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat
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Ha,

Aan de Eerste Kamer hebben wij deze QenA gebruikt:

11.1 Concept

var: IEEE OE. REDD) minvws.n>

Verzonden woensdg4 november 2020 17 07

Aan: BE

CC: 51.2es12e512e25

Onderwerp: RE: PVV vraag coviddebat

Dank!! We zitten inmiddels bij laatste spreker, dus er is haast-haast!

Met vriendelijke groet,

5.1.2efo |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en S

van: BE BEBEBE BED minvws.nl>

Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:06

x
512e 51251252512 5.1.28 ) minvws.nl>; [EEE EE,

Onderwerpt RE: PVV vraag coviddebat

arom verwijst VWS ziekenhuizen voor hun personele en financiéle problemen als gevolg van de Covid-19-crisis alleen door

naar zorgverzekeraars?
A:

. VWS doet wel iets meer dan ziekenhuizen doorverwijzen naar zorgverzekeraars. De teller van uitgaven van VWS in verband

met Covid-19 voor de periode 2020 t/m 2022 staat inmiddels op € 7,5 miljard.
o Zo trekt VWS bijna € 2,2 miljard uit voor een bonus voor zorgpersoneel in 2020 en 2021.

o Met de aanschaf en distributie van medische beschermingsmiddelen en beademingsapparatuur is zo'n € 1,5 miljard

gemoeid.
o Voor het testen op het coronavirus trekt het kabinet inmiddels bijna € 1 miljard uit.

Voor ontwikkeling en aanschaf van vaccins heeft het kabinet € 750 miljoen beschikbaar.

o Voor opschaling van de capaciteit van IC- en klinische bedden is een subsidieregeling gemaakt waar bijna € 450 miljoen
in omgaat.

. Dit pakket is breder dan alleen ziekenhuizen, maar met dergelijke maatregelen doen we onder meer ons best om de enorme

druk op ziekenhuizen te verlichten en om ziekenhuizen tegemoet te komen.

. Voor zorg die wordt gefinancierd door zorgverzekeraars ligt het voor de hand dat in overleg tussen aanbieders en

verzekeraars oplossingen voor problemen tot stand moeten komen.

e Voor zorg die niet wordt gefinancierd door zorgverzekeraars, maar door overheden en door overheden aangewezen

organisaties (denk aan zorg aan onverzekerden, militairen, gedetineerden, asielzoekers) spant VWS zich op grond van

[e]
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afspraken met NVZ en NFU in om te komen tot afspraken over compensatie van eventuele inkomstenderving.
« Wat financiéle regelingen vanuit VWS zelf betreft, zijn bijvoorbeeld voor de Kwaliteitsimpuls Personeel Ziekenhuizen

afspraken gemaakt om te bevorderen dat ziekenhuizen aanspraak kunnen maken op deze middelen. We werken ook aan

een oplossing voor teruglopende inkomsten van ziekenhuizen uit bevolkingsonderzoeken.

Zie verzoek van [ERED i.v.m. coronadebat:

Kun jij snel iets aanleveren over:

- Extra geld dat deze kabinetsperiode beschikbaar is voor de zorg.

- Weerlegging van idee dat er afgelopen jaren sprake is geweest van bezuinigingen op de zorg.

Begreep van EER dat daarover eerder e.e.a. op papier is gezet.

Groeten van

Verzonden: woensdag 4 november 2020 16:48

Aan: [ARIEIEERERSENE-R1Y) minvws.nl>

minvws.nl>J,
ERED ERED (KR FL

Onderwerp: FW: PVV vraag coviddebat

Urgentie: Hoog

«IE
Voor de beantwoording van onderstaande vraag van PVV, willen we graag (ook) iets zeggen over zorghudgetten en

begrotingscijfers.

De zorg is in gevaar. Waar blijft het zorg offensief van het kabinet? Wanneer geeft kabinet geld aan de zorg uit ipvBEE --

buitenland?

Kun jij hier snel iets van input voor aanleveren? Gaat volgens mij vooral over hoeveel geld er wel niet naar de zorg gaat en dat er

helemaal geen kaalslag is. Ik had het in eerste instantie gevraagd bijBEEFEZ, maar die krijg ik niet te pakken en de

TK gaat supersnel, nauwelijks interrupties. Vraag wordt cok doorgespeeld aan AZ, ivm deelBEY. Zorg, dat stemmen wij af.

Ik bel je ook even, om evt. te bespoedigen.

Dank!!!

Met vriendelijke groet,

IECIE |I|

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | |

Werkdagen:

= minvws.nl |


